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Polska przed laty zrzekła się reparacji, co nie było naszym
suwerennym wyborem, lecz decyzją narzuconą przez okupantów.
Dziś,  jako  naród,  powinniśmy  zdecydowanie  zabiegać  o  te
należne nam środki. Izrael skutecznie uzyskał reparacje od
Niemiec,  podczas  gdy  sprawa  polska  jest  nieustannie
pomniejszana  i  marginalizowana.  Byliśmy  ofiarami  okrutnego
konfliktu, gdzie to nasze ziemie stały się miejscem wydarzeń
jednego z najbrutalniejszych rozdziałów naszej cywilizacji. To
nie byli tylko żydzi. To byli przede wszystkim polscy Żydzi i
Polacy. Nasze dobra narodowe, nasze majątki były wykradane, a
nie dostaliśmy niemal żadnego zadośćuczynienia i wygląda na
to, że rozdział ten, właśnie dobiega końca. Najpewniej już
nigdy nie dostaniemy tego, na co zasługujemy, a wszystko to za
sprawą ludzi, którymi kierują ich własne interesy.
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